
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság  

rendes, nyílt üléséről 
 
 

Az ülés helye:  Bicske Városháza I. emeleti díszterem 
   Bicske, Hősök tere 4. 
 
Az ülés időpontja: 2015. november 26-án 17 órakor 
 
Az ülésen megjelent bizottsági tagok: 
Iványi Ferenc Tivadarné elnök 
Csonka István tag 
Dr. Bourgla Ossamah tag 
Szabó Attila tag 
 
Távollévő bizottsági tag: 
Komlós Kolos tag 
 
 
Az ülésre meghívást kapott és megjelent személyek: 
Dr. Révész Zoltán, jegyző  
Dr. Bacsárdi József, aljegyző  
Molnár Enikő, pénzügyi és költségvetési irodavezető 
Czirkelbach Istvánné, titkársági ügyintéző  
Dr. Hekman Tibor, szervezési és jogi referens 
Soós Attila, műszaki ügyintéző 
Szabó Ágnes, Egyesített Családsegítő és Gondozási Központ- Kapcsolat Központ 
intézményvezetője 
Nagyné Szita Erzsébet, Bicskei Egységes Művelődési Központ és Könyvtár mb. igazgatója 
Komlós Tamás c. tűzoltó őrnagy. Tatabányai Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 
 
 
Iványi Ferenc Tivadarné:sok szeretettel köszönti a megjelenteket. A bizottság 4 fővel van 
jelen, határozatképes. Kéri, hogy vegyék fel a napirendi pontokhoz a II. sz. fogorvosi 
körzetről szóló előterjesztést. A Kapcsolat Központ társulás működésével kapcsolatos 
előterjesztés kiment pótanyagként. Az előterjesztést a 7. napirendi pontban tárgyalnák, ezt 
kérte a Kapcsolat Központ vezetője. Kérdezi a bizottság tagjait, hogy a módosult napirendet 
elfogadják-e.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
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215/2015. (XI. 26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A 2015. november 26-i rendes, nyílt ülés napirendjének elfogadásáról 
 

1) A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 
közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról Előterjesztő: 
polgármester  
 

2) A hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotásáról    
Előterjesztő: polgármester 
 

3) A köztisztaságról szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról Előterjesztő: 
polgármester 
 

4) A háziorvosi és a házi gyermekorvosi ügyeleti körzetek megállapításáról szóló 
rendelet megalkotásáról Előterjesztő: polgármester 
 

5) A kiadások készpénzben történő teljesítésének szabályairól  
Előterjesztő: polgármester 
 

6) a Kapcsolat Központ Szociális, Családsegítő Gyermekjóléti Intézményfenntartó 
Társulás megszüntetésével összefüggő feladatokról 
Előterjesztő: polgármester 
 

7) Az intézményi gazdálkodási feladatok integrációjának tapasztalatairól  
Előterjesztő: polgármester 
 

8) A felnőtt étkezés térítési díjának megállapítása  
Előterjesztő: polgármester 
 

9) Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2015. októberében elvégzett 
munkálatokról 
Előterjesztő: polgármester 
 

10) Az ebrendészeti telep áthelyezéséről   
Előterjesztő: polgármester 
 

11) Beszámoló a Bicskei Polgármesteri Hivatal 2015. évi működéséről  
Előterjesztő: polgármester  
 

12) Beszámoló az önkormányzati társulások működéséről  
Előterjesztő: polgármester  
 

13) Tájékoztatás Bicske környezeti állapotáról 
Előterjesztő: polgármester 
 

14) Beszámoló a tűz elleni védekezésről  
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Előterjesztő: polgármester 
 

15) Beszámoló az önkormányzat 2014- 2015. évi adóztatási tevékenységéről 
Előterjesztő: polgármester 
 

16) Bicske Város Önkormányzat közbeszerzési szabályzatának felülvizsgálatáról 
Előterjesztő: polgármester 
 

17) Tag delegálása Gróf Batthyány Kázmér Műpártoló Közalapítvány 
Kuratóriumába 
Előterjesztő: polgármester 
 

18) Bicskei Egységes Művelődési Központ és Könyvtár szervezeti és működési 
szabályzatának felülvizsgálatáról 
Előterjesztő: polgármester  
 

19) A kegyeleti közszolgálati szerződés felülvizsgálatáról  
Előterjesztő: polgármester  
 

20) A képviselői vagyonnyilatkozatok teljesítéséről és a köztartozásmentes adózói 
adatbázisba való felvételről   
Előterjesztő: polgármester 
 

21) Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2016. évi munkatervéről 
Előterjesztő: polgármester  
 

22) Bicskei Üdülőtábor és Uszodaüzemeltető Nonprofit Kft alapító okiratának 
módosításáról 
Előterjesztő: polgármester  
 

23) Bérleti díjakról  
Előterjesztő: polgármester  
 

24) A köztisztviselők illetménykiegészítéséről  
Előterjesztő: polgármester  
 

25) A II. számú fogorvosi körzetről 
Előterjesztő: polgármester 
 

26) Képviselői bejelentések 
 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: jegyzőkönyv hitelesítőnek Csonka István bizottsági tagot 
javasolja. Kéri a bizottság tagjait, aki a hitelesítőre tett javaslatot elfogadja, jelezze. 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
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Az elfogadott döntés: 
 

216/2015. (XI. 26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A 2015. november 26-i rendes, nyílt ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének 
megválasztásáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság Csonka István bizottsági tagot jegyzőkönyv-
hitelesítőnek elfogadta. 
 
 
1. Napirend:  
A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 
közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról 
Előterjesztő: polgármester  
 
Iványi Ferenc Tivadarné:kéri az aljegyzőt az előterjesztés ismertetésére.  
 
Dr. Bacsárdi József: ez egy olyan rendelet, ami már volt a bizottság és a képviselő-testület 
előtt szeptember hónapban. Azért kellett visszahozni most, mert ez egy többkörös rendelet 
alkotás. Meg kellett küldeni a rendelet-tervezetet a Kormányhivatal részére, a Fejér Megyei 
Önkormányzat részére és a lakosságnak véleményezésre. Mivel ezek az állásfoglalások a 
hatóságoktól nem érkeztek vissza októberben, ezért most került napirendre az előterjesztés. 
Meg kellett jelölni a rendeletben, hogy ki lesz a szolgáltató. A korábbi szolgáltató, az 
EUROMAX Kft. lesz a továbbiakban is a közszolgáltató. A nem közművel összegyűjtött 
háztartási szennyvíz díját is meg kellett határozni. Be kellett csatolni egy költségkalkulációt. 
Ezt a kft. megtette, ezért kéri a bizottságot, hogy két döntést hozzon, az egyik döntésben 
határozzon a díjkalkulációról. A díjugyanannyi mint korábban. Dönteni kell a rendelet-
tervezetről is. Ezt korábban tárgyalta a bizottság, ez nem változott.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi, hogy az előző két bizottság milyen véleménnyel volt és 
milyen döntést hozott.  
 
Dr. Bacsárdi József: a Gazdálkodási Bizottság tárgyalta ezt a pontot és támogatta mindkét 
előterjesztést.  
 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi, hogy van-e vélemény, javaslat ezzel kapcsolatosan.  
 
Dr. Bourgla Ossamah: hány lakást érint a rendelet? 
 
Soós Attila pontosan nem tudja. A településen 95 %-os a csatornázottság.  
 
Dr. Bourgla Ossamah: tudják mely utcák nincsenek csatlakoztatva?  
 
Soós Attila: a Bihari utca környékén nincs csatorna, viszonylag kevés embert érint.  
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Iványi Ferenc Tivadarné: ahogy hallották, 5 %-os a lakosság érintettsége. Két éven belül 
kötelező lesz rákötni a csatornára. További kérdés, javaslat? Kéri szavazzanak, aki a költség 
kalkulációval egyetért, kéri jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

217/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 
közszolgáltatásról szóló rendelet felülvizsgálatával összefüggő díjkalkuláció 
elfogadásáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról szóló rendelet 
felülvizsgálatával összefüggő díjkalkulációt tartalmazó határozatot.   
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

218/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 
közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról szóló rendelet-
tervezetet.  
 
 
2) Napirend 
A hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotásáról   
Előterjesztő: polgármester 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: felkéri az aljegyzőt az előterjesztés ismertetésére.  
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Dr. Bacsárdi József: hasonló az előzőhöz. Ez is volt már a képviselő-testület és bizottsági 
ülésen napirendi pontként. A napirend a hulladékgazdálkodási rendelet megalkotásáról szól. 
Teszár Tamás a Zöld Bicske Kft. ügyvezetője nem tud részt venni a bizottsági ülésen, jelezte, 
hogy neki Zalaegerszegre kell utaznia. Ez a rendelet is meg lett küldve a hatóságoknak, a 
Kormányhivatal véleményezte a rendeletet. A javaslataikat beépítették a rendelet-tervezetbe. 
A honlapon is volt, a lakosság is látta. A rendeletbe beépítésre került azon kívül, amit a 
testület elfogadott egy olyan szakasz, hogy évente kétszer a Zöld Bicske Kft. köteles 
ingyenesen elszállítani a zöld hulladékot. Az időpontot a közszolgáltató állapítja meg. A 
rendelet-tervezet 3 §-a módosult. Ennek a szakasznak volt egy 12-dik bekezdése, hogy ki 
köteles szerződést kötni. A korábbi rendelet-tervezet szerint azon cégek, amelyeknek csak 
székhelye van Bicskén kötelesek közszolgáltatási szerződést kötni. Ez kikerült a rendelet 
tervezetből. A jelenlegi rendelet-tervezet szerint csak a telephely és fiók telephelyül szolgáló 
ingatlanon lévő cég köteles a szolgáltatóval szerződést kötni. A Gazdálkodási Bizottságban 
felmerült néhány dolog, ezeket ismerteti. Az javasolták, hogy egészítsék ki a Zöld Bicske Kft-
vel kötött közszolgáltatási szerződést azzal, hogy a közterületen lévő hulladékokkal mi 
történjen. Jelenleg erre nincs szabályozás. A Gazdálkodási Bizottság azt is javasolta, hogy 
kerüljön bele a rendeletbe a külterületek szemét szállítási problémája. Felvetődött a 
konténerek lehetősége, de ezt később elvetették. A konténer vonzza a szemetet.  
Az javasolták még, hogy 30 literes edény is legyen, mert a rendeletben csak 60 literes 
szerepel. Valós probléma, hogy egyedülálló lakosok tényleg nem termelnek annyi szemetet és 
így a 30 literes edény fenntartása indokolt lehet. A Gazdálkodási Bizottság javaslata szerint az 
egyedül élők esetében lehessen 30 literes edényt használni.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy javaslata van-e. 
 
Dr. Bourgla Ossamah: a cégek szerződési kötelezettségével kapcsolatosan kérdezné, hogy 
azzal mi van.  
 
Dr. Bacsárdi József: a gazdálkodó szervezet, ingatlan használó a cégnyilvántartásba Bicske 
város közigazgatási területén bejegyzett telephelyén, vagy fióktelephelyéül szolgáló 
ingatlanon a települési vegyes hulladék tekintetében külön közszolgáltatási szerződést kötni. 
Akinek csak székhelye van, az kikerült a rendelet tervezetből.  
 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: a székhelyt kivették és a telephely marad. Ha most úgy van, hogy 
egy szerződő van és a költségek leosztásra kerülnek, az biztos a továbbiakban is megoldható 
lenne. Erre jogi lehetőség van? 
 
Dr. Bourgla Ossamah: nekik csak a telephelyen keletkezik hulladék méghozzá két különféle 
hulladék. A kommunális hulladékra a Rendelőintézetnek van szerződése.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: Úgy tudja, hogy Bicske városában életkorhoz kötve nem kell 
fizetni közszolgáltatási díjat. Azt gondolja, van már kedvezményük. Az idős korúakat 
támogatja a város.  
 
Csonka István: a Zöld Bicske Kft. kialakított egy vonalkódos leolvasó rendszert. A vonalkód 
alapján bárki azonosítani tudja ezeket az embereket, illetve ha 60 vagy 100 literes kukát rak ki 
akkor is. Azonosítani kellene ezt a 30-40-50 főt, akinek ez problémát okoz.  
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Szabó Attila: ő úgy tudja, hogy a közszolgáltató köteles elvinni a szemetet. Ha 60 literes 
kukába bele tesz 80 liter szemetet az ingatlanhasználó, akkor is elviszik a szemetes edényt.  
Azt korábban mondták, hogy ez ellen nem tudnak tenni. Itt sokan fognak kisebb mennyiségre 
kötni szerződést és több szemetet beletenni.  
 
Dr. Bacsárdi József: két szavazás kell, egyik a rendelet támogatásáról, a másik a Zöld 
Bicskével kötött szerződés módosításáról.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kéri a bizottság tagjait, aki a szerződés módosítását támogatja, 
jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

219/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicske Város Önkormányzata és a Zöld Bicske Nonprofit Kft. között létrejött 
közszolgáltatási szerződés módosításáról 
 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság Bicske Város Önkormányzata és a Zöld Bicske 
Nonprofit Kft. között létrejött közszolgáltatási szerződés módosítást támogatta. 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

220/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló rendelet felülvizsgálata 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatásról szóló rendelet-tervezetet. 
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3) Napirend:  
A köztisztaságról szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Bacsárdi József: ez is olyan rendelet, ami már volt a bizottság előtt és a képviselő-
testületi ülésen is. Szeptemberben eldöntötte a képviselő-testület, hogy támogatja ezt a 
rendeletet, ezt a tervezetet megküldték a Kormányhivatalnak, a rendelet-tervezetbe a bizottság 
és testületi döntések alapján az került beépítésre, hogy lehetséges a kerti hulladék égetése 
egész évben kedden és pénteken 10-19 óráig. A rendelet-tervezetet két bizottság is tárgyalta 
és azt javasolták, hogy szűkítse le a testület a zöldhulladék égetési lehetőséget és ne lehessen 
égetni december 1-től március 1-ig. Ennek oka, hogy abban az időben nem keletkezik 
zöldhulladék. Jelenleg a hivatalnak nincs kapacitása arra, hogy ellenőrizze a hulladékégetést a 
településen. Amennyiben közterület-felügyeletet és mezőőrséget hozna létre az 
Önkormányzat, akkor lenne olyan szerve a hivatalnak, mely képes ellenőrizni a 
szabályszegéseket. Ha lenne 2-3 közterület felügyelő és mezőőr, akkor lehetséges lenne azt is 
ellenőrizni, hogy betartják-e rendeletekben foglaltakat.  
 
Szabó Attila: neki az lenne a javaslata, hogy november 15-től ne lehessen zöld hulladékot 
égetni. Sok fán még október 15. után rajta a levél.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi, hogy mi volt az előző két bizottság véleménye. 
 
Dr. Bacsárdi József: a javaslatok szerint december 1-től március 1-ig nem lehet 
zöldhulladékot égetni a településen. 
 
Dr. Bourgla Ossamah: neki lenne egy javaslata, hogy júliustól szeptemberig tiltsák meg a 
zöldhulladék égetést. Akkor van igazán probléma. Próbálják meg szűkíteni a tüzelés 
lehetőségét.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: ha meleg van, kiadják a tűzoltók a tűzgyújtási tilalmat. Van egy 
tűzoltó a körükben, megkérdezné, a nyári időszakban, szárazság idején a tűzoltóság is kiad 
olyat, hogy tűzgyújtási tilalom? 
 
Komlós Tamás c. tű. őrgy: a Mezőgazdasági Minisztérium adja ki a tűzgyújtási tilalmat, de 
az erdőkre és nem a belterületre. A képviselő-testület feladata a belterületen az avar és kerti 
hulladék égetés rendeletének megalkotása.  
 
Csonka István: személy szerint ő a nyári időszakban egyáltalán nem szeretné, ha égetnének.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: szavazásra teszi fel az előterjesztést. Aki az előttük lévő két  
bizottság véleményével egyetért, valamint támogatja, hogy javasolják a július-augusztusi 
zöldhulladék égetés tilalmát,  kéri jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
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Az elfogadott döntés: 
 

221/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A köztisztaságról szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a köztisztaságról szóló 
önkormányzati rendelet-tervezetet azzal a módosítással, hogy július 1-től augusztus 31-ig és 
december 1-től március 1-ig ne lehessen avart és kerti hulladékot égetni Bicskén. 
 
 
4) Napirend:  
A háziorvosi és a házi gyermekorvosi ügyeleti körzetek megállapításáról szóló rendelet 
megalkotásáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Bacsárdi József: ez a rendelet a háziorvosi és gyermekorvosi ügyelet megállapításáról 
szól. A Bicske, Csabdi, Mány, Óbarok, Szár, Tabajd, Újbarok, Vál, Vértesacsa, Alcsútdoboz, 
Csákvár, Vértesboglár, Gánt községek közigazgatási területén kialakított háziorvosi 
körzetekkel megegyező ügyeleti körzetek kialakítása a rendelet tárgya.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné : ezzel kapcsolatosan, ha a bizottság tagjainak véleménye, javaslata 
van, kéri jelezze. Aki ezt a rendeletet támogatni tudja, kéri, jelezze.  
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

222/2015. (XI. 26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A háziorvosi és a házi gyermekorvosi ügyeleti körzetek megállapításáról szóló 
rendelet megalkotásáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a háziorvosi és a házi 
gyermekorvosi ügyeleti körzetek megállapításáról szóló rendelet tervezetet. 
 
 
5) Napirend:  
A kiadások készpénzben történő teljesítésének szabályairól 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Bacsárdi József: előírta a Kormányhivatal, hogy döntsön a képviselő-testület a kiadások 
készpénzben történő teljesítésének szabályairól szóló rendelet megalkotásáról. A hivatal célja, 
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hogy minél jobban szűkítsék a kiadások készpénzben történő teljesítését. Ez a rendelet pont 
erről szól. Ösztönözni kell a banki átutalásokat.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné:aki ezt a rendeletet támogatni tudja, kéri, jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

223/2015. (XI. 26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A kiadások készpénzben történő teljesítésének szabályairól 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a kiadások készpénzben 
történő teljesítéséről szóló rendelet-tervezetet. 
 
 
6. Napirend 
Az intézményi gazdálkodási feladatok integrációjának tapasztalatairól 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Bacsárdi József: már korábban az egyes intézmények gazdálkodását be kellett integrálni 
a hivatal szervezetébe. A képviselő-testület előírta, hogy összegezni kell az ezzel kapcsolatos 
tapasztalatokat. A hivatal felkérte az intézmények vezetőit a véleményük megküldésére. 
Ennek alapján került sor az előterjesztés elkészítésére. Az intézmények javaslatai beépítésre 
kerültek az előterjesztésbe.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: itt van a két intézmény vezetője, kérdezi, hogy az előterjesztésben 
szereplő javaslatok megfelelők-e, kaptak-e tájékoztatást? 
 
Nagyné Szita Erzsébet: átbeszélték a neuralgikus pontokat, kompromisszumos megoldás 
született, melyet el tud fogadni.  
 
Szabó Ágnes: ő is elfogadhatónak tartja, vissza áll az eredeti rend, így jobban nyomon 
követhető lesz a későbbiekben a pénzbeszedés folyamata.  
 
Dr. Bourgla Ossamah: Nem éri azt, hogy visszaáll az eredeti rend.  
 
Szabó Ágnes: a térítési díj beszedése neuralgikus pont volt. Korábban a térítési díjakat úgy 
szedték be, hogy egy kolléga kiment a bölcsődébe és a gondozási központ szakmai egységébe. 
1-1 nap volt kijelölve számukra. A szülők és az ellátottak ekkor fizettek. Nyomon lehetett 
követni, hogy ki fizetett és ki nem. Most, hogy sárga csekken történik a befizetés, 
gyakorlatilag egész hónapban sor kerül a befizetésre. Korábban az egy főre eső költség 600 
forint volt, most 13.200,- Ft. A költség attól is függ, hogy az OTP hányszor küld kimutatást, 
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mivel ez plusz költséget jelent. Éves viszonyban ez egy tetemes összeg. Örülne neki, ha 
megszavaznák ezt az előterjesztést, mert akkor követhetőbb lenne nekik a befizetés.  
 
Dr. Révész Zoltán: a konyha kifejezetten örült ennek a lehetőségnek.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy tudják-e támogatni az 
előterjesztést.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

224/2015. (XI. 26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Az intézményi gazdálkodási feladatok integrációjának tapasztalatairól  
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja az intézményi gazdálkodási 
feladatokról szóló előterjesztést.  
 
 
7) Napirend:  
A Kapcsolat Központ Szociális, Családsegítő Gyermekjóléti Intézményfenntartó 
Társulás megszüntetésével összefüggő feladatokról 
Előterjesztő: polgármester 

Dr. Bacsárdi József: az előző képviselő-testületi ülésen ez a napirendi már szerepelt. Most 
arról kell dönteni, hogy a feladat ellátás hogy fog történni a jövőben. Kötni kell szerződést a 
védőnő és a támogató szolgálat ügyében az érintett településekkel. Ezeket a szerződéseket kell 
jóváhagyni a testületnek, valamint határoznia kell a megállapodásról a társulás 
megszüntetésével kapcsolatban.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi, hogy van-e vélemény. Ha nincs, kéri, szavazzanak.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
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225/2015. (XI. 26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A Kapcsolat Központ Szociális, Családsegítő Gyermekjóléti Intézményfenntartó 
Társulás megszüntetésével összefüggő feladatokról 
 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a Kapcsolat Központ 
Szociális, Családsegítő Gyermekjóléti Intézményfenntartó Társulás megszüntetésével 
összefüggő feladatokról szóló előterjesztést.  
 
 
8) Napirend 
A felnőtt étkezés térítési díjának megállapítása  
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Bacsárdi József: a napirend szintén volt már a bizottságok előtt a korábbi időszakban. 
Akkor a rendeletben lettek megállapítva a szociális és gyermekétkeztetés térítési díjai. Most a 
felnőtt térítési díjakról van szó. Jelenleg az óvoda és bölcsőde dolgozói esetében 5.000 Ft 
értékben ad az önkormányzat támogatást az étkeztetéshez. Az intézmény cafetéria keretében 
adhatna támogatást, nem pedig helyi rendeletbe foglalva. A felnőtt étkezés térítési díáról a 
bicskei konyha önálló intézményként dönthet, az önkormányzat, mint intézmény fenntartó 
javasolhatja az összeget.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: korábban ez más szabályok szerint lett megállapítva. Ezzel 
kapcsolatban javaslat, vélemény? Ha nincs, aki támogatni tudja, kéri, jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

226/2015. (XI. 26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A felnőtt étkezés térítési díjának megállapítása  
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testület 
számára a felnőtt étkezés térítési díjának megállapításáról szóló határozatot. 
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9) Napirend 
Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2015. októberben elvégzett 
munkálatokról  
Előterjesztő: polgármester 
 
Iványi Ferenc Tivadarné : kérdezi a bizottság tagjait, hogy aki támogatni tudja az 
előterjesztést, kéri jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

227/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2015. októberében elvégzett 
munkálatokról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja Bicske Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2015. októberében 
elvégzett munkálatokról szóló beszámolót. . 
 
 
10) Napirend:  
Az ebrendészeti telep áthelyezéséről 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Bacsárdi József: felmerült problémák miatt a műszakos kollégák megvizsgálták, hogy 
milyen módon lehetséges az ebtelepnek az áthelyezése. Komoly előírások vannak az 
ebtelepek működtetésére. Az előző bizottság javaslata, hogy vizsgálják meg, hogy lehetne-e 
szerződést kötni egyéb szolgáltatóval, aki nem bicskei.  
 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy kérdésük van-e, amennyiben 
nincs, kéri szavazzak. 
 
Dr. Bourgla Ossamah: javasolja, hogy ne várjanak, a környékben élők szenvednek. 
Határozatba mondják ki, hogy el fogják onnan költöztetni az ebeket. 
 
Dr. Révész Zoltán: az ebtelep költözésének a vizsgálatáról szól az előterjesztés. Jelenleg 
folyik a lehetséges újabb telep tervezése. Főépítész úr vizsgálja ennek a lehetőségét. Az 
állategészségügy részéről az észrevétel, ha a településen van állatorvosi helyiségben műtő, 
akkor nem kell a telepen kiépíteni. Ezzel lehet a költségeket csökkenteni. A feltételeket tudják 
biztosítani, de nem kevés forrás kell a megvalósításához. A cél, hogy elköltözzön az ebtelep. 
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Dr. Bourgla Ossamah: kicsit kötelezzék el magukat, hogy el fogják költöztetni a telepet. 
Nem tudnak pihenni az ott lakók. Rágcsálók is vannak.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy tudják-e támogatni az 
előterjesztést a korábbi bizottság vélemények figyelembe vételével?  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 1 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

228/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicske Város Önkormányzata 2015. évi közbeszerzési tervének módosításáról  
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja az ebrendészeti telep 
áthelyezéséről szóló határozati javaslatot azzal a Gazdálkodási Bizottságon felvetett 
kiegészítéssel, hogy 

1. meg kell vizsgálni a lehetőséget, hogy lenne-e mód arra, hogy más településen működő 
ebtelep lássa el az ebteleppel összefüggő feladatokat 

2. meg kell vizsgálni, hogy lehetséges-e az, hogy piaci szereplő építse meg és üzemeltesse 
a telepet és az önkormányzat adjon a működéshez pénzügyi támogatást. 

 
 
11) Napirend:  
Beszámoló a Bicskei Polgármesteri Hivatal 2015. évi működéséről 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: A közszolgálati bér 2008 óra be van fagyasztva, a középfokú végzettségű 
kollégák rossz helyzetben vannak. A szakembereket meg kell tartani és az ehhez szükséges 
forrásokat meg kell teremteni. A hivatali épület felújítása, a hatósági iroda ügyfélfogadó 
része, illetve a pénzügyi iroda egy része nem került még elkészítésre. Ezt szeretnék befejezni. 
Megvalósulna ezzel, hogy az osztályok legalább egy szintre kerüljenek. Egyszerűbb lenne az 
ügyfeleknek. A hatósági irodán probléma egyes ügyfelek magatartása, így felmerült egy 
biztonsági őr alkalmazása. Egy térképes szoftver fejlesztése nagy segítség lenne mind a 
kollégáknak, mind az ügyfeleknek. A képviselő-testület döntött már arról, hogy 
csatlakozzanak ahhoz a projekthez. Mindenképpen cél a papír alapú ügyintézés csökkentése. 
Ennek irányában szeretnének további lépéseket tenni. Az irattár nagy gondot jelent, jelenleg 3 
helyen vannak az iratok. A Székesfehérvári irattározás sokba kerül, több mint 2 millió 
forint/év. Ennek érdekében egyeztetéseket folytatnak a Csokonai Általános Iskola 
igazgatójával. A kazánház egy részébe alakítanának ki irattári helyiségeket. 
Rendezvényszervezési feladatok csökkentése. A rendezvény szervezés jó része az 
intézményben van. Az a minimális rendezvényszervezési feladat, ami még a hivatalban 
maradt, azt szintén oda lehetne delegálni, hiszen a nemzeti ünnepek tekintetében a technikai 
feltételeket jelenleg is a művelődési központ biztosítja. A programok, szónokok 
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meghatározásában a Humánerőforrások Bizottsága kontrollálná mind előzetesen, mind 
utólagosan a rendezvényeket.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e javaslat, vélemény? 
 
Dr. Bourgla Ossamah: Az utolsó részt túl gyorsan mondta el a jegyző, kérdezi, hogy a 
rendezvény szervezéssel kapcsolatban milyen módosításról beszélt? 
 
Dr. Révész Zoltán: jelenleg a nemzeti ünnepek szervezése mind az önkormányzat 
költségvetésében van, jórészt önkormányzati feladatként. A titkárság munkatársai látják el az 
ezzel kapcsolatos főbb feladatokat. Ez sem igaz ebben a formában, a technikai feltételeket a 
művelődési központ biztosítja most is. Ezeket a feladatokat szeretnék olyan szinten 
leredukálni, hogy csak az olyan stratégiai döntések maradjanak meg itt az önkormányzatnál, 
hogy ki legyen a szónok, meghívottak. A Humánerőforrások Bizottságának ülésén szerepelt a 
az önkormányzat rendezvényterve. Azzal javasolták elfogadni a rendezvénytervet, hogy a 
tárgyhónap előtt a Humánerőforrások Bizottsága írásos anyagot kapjon a művháztól arról, 
hogy hogyan áll a következő havi rendezvény előkészítése, és a rendezvények után a bizottság 
értékelje a tapasztalatokat annak érdekében, hogy a jövőbeni rendezvények minél 
zökkenőmentesebbek legyenek.  
 
Dr. Bourgla Ossamah: akkor átkerülnének egy az egyben a rendezvények a művházhoz? 
Csak az elvi döntések maradnak az önkormányzatnál? 
 
Dr. Révész Zoltán: a művház költségvetésébe kerülnének a rendezvények, a tapasztalatai azt 
mutatják, hogy az intézményeknek is jobb, mert egységesen tudnak tervezni a költségekkel. 
Ha megtudott valamit spórolni az egyik rendezvényen, azt más rendezvényhez hozzá tudná 
tenni.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: ezt másik bizottság tárgyalta? 
 
Dr. Révész Zoltán: tárgyalta, azzal a kiegészítéssel, hogy a beszámolókat nem írásban kéri.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: megkérdezné az igazgató asszonyt. 
 
Nagyné Szita Erzsébet: a Humánerőforrások Bizottsága tárgyalta a rendezvénytervet, azzal, 
hogy finomítani és pontosítani kell. Elmondja, hogy jelenleg is meg van a munkamegosztás az 
önkormányzat és a művház között. Ami a polgármester úr és a bizottság hatáskörében van, 
hogy melyik ünnepség, milyen helyszíneken legyen, ki legyen az ünnepi szónok, fellépők, ezt 
a bizottság a saját hatáskörében szeretné megtartani. Úgy gondolja, hogy ami esetleg hozzájuk 
átkerülhet, az a plakátok és a meghívók. Azt azért át kell gondolni, hogy Bicske város tart egy 
díszünnepséget és a művelődési központ hívja meg a bicskeieket erre. Ez az egy olyan van, 
ami szerinte átkerülhet, mert már így is sok minden náluk van. Ugyanakkor rendezvényenként 
kell megvizsgálni, hogy mi kerülhetne hozzájuk. Példa a Semmelweis nap szervezése. Az 
önkormányzat meghívja az orvosokat, vacsorával vendégel meg, kitüntetést ad. Nem látja, 
hogy a gyakorlatban hogy kerül bele a művelődési központ ezekbe a dolgokba. Akkor, amikor 
zárt ülésen történnek a döntések, ő nem hívhatja meg az orvosokat. A testvérvárosi 
kapcsolatoknál is felmerült komoly probléma, hogy hogyan lehet megosztani a feladatokat. 
Abban maradtak, hogy ezt át kell beszélni rendezvényenként.  
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Dr. Bacsárdi József: a Humán Bizottság azzal a finomítással fogadta el a határozatot, hogy 
nem írásban kéri a tájékoztatást. A bizottság azt fogadta el, amit előterjesztettek.  
 
Nagyné Szita Erzsébet: nem látta az előterjesztést, amiről ők tárgyaltak.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: az igazgató asszony rávilágított, hogy nem minden esetben 
kompetens a művelődési központ, ünnepenként kellene végig venni, le lenne osztva a feladat. 
Egy testvérvárosi kapcsolatoknál nem a művelődési központot látogatják meg a vendégek. 
 
Dr. Révész Zoltán: nem is erről van szó. Azért javasolják a kontrolt a bizottság részéről, 
hogy lehetőség szerint határidő és költség problémával ne szembesüljenek. Nem nagyon volt 
olyan rendezvény, hogy ne kellett volna a költségkeretet növelni. A javaslattal a 
meghatározott keretek között lehetne maradni.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: köszöni a jegyző úrnak és az igazgató asszonynak, hogy 
részletezték ezt a bizottságnak. Kéri a bizottság tagjait, hogy aki a beszámolót elfogadja, 
jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

229/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Beszámoló a Bicskei Polgármesteri Hivatal 2015. évi működéséről 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja Bicskei Polgármesteri 
Hivatal 2015. évi működéséről szóló határozati javaslatot.  
 
 
12. Napirend 
Beszámoló az önkormányzati társulások működéséről 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: Valamennyi társulásról be kell számolni az önkormányzatnak. Három 
társulásban vesz, illetve vett részt az önkormányzat. Az orvos ügyeleti társulás elvileg 
augusztus 31-ével megszűnt. Az elszámolással kapcsolatos döntés született, ezt az idei évben 
le tudják zárni. A Kapcsolat Központtal kapcsolatos előterjesztés a mai napon is napirenden 
volt, ez a társulás is megszűnik december 31-ével. Az önkormányzat az intézmény 
fenntartója, az érintett önkormányzatokkal ellátási szerződést kell majd kötni. A VTKÖT-nél 
egy 2004-es GVOP-s beruházásból származó internetes hálózat még vagyonként szerepel. A 
társulásból számos önkormányzat kilépett. Már csak 8-an vannak, a szakmai partner a 
beruházásnál a Magyar Telekom volt. A társulási tanács fog dönteni, hogy értékesíti-e ezt a 
GVOP-s vagyont. Amennyiben nem sikerül értékesíteni ezt a vagyont, akkor 
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tulajdonközösséget kell alapítani a döntések fényében. Amennyiben december 31-ével nem 
szűnne meg a társulás, tulajdonközösséget kell alkotni valamennyi 16 önkormányzattal.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: képviselő kéri a bizottság tagjait, aki támogatja az előterjesztést, 
kéri, jelezze. 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

230/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Beszámoló az önkormányzati tárulások működtetéséről 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja az önkormányzati 
társulások működtetéséről szóló határozati javaslatot.  
 
13., Napirend 
Tájékoztatás Bicske környezeti állapotáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: évente egyszer tájékoztatót kell adni az adott önkormányzat környezeti 
állapotáról. A korábbi bizottságok ezt elfogadták azzal a kiegészítéssel, mely szerint a 
hulladékkezeléssel ki kell egészíteni a tájékoztatót.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: aki támogatni tudja a tájékoztatót, kéri, jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

231/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Tájékoztatás Bicske környezeti állapotáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a környezeti állapotról 
szóló tájékoztatót.  
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14. Napirend 
Beszámoló a tűz elleni védekezésről 
Előterjesztő: polgármester 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: szeretettel köszönti a tűzoltóság képviselőjét. 
 
Komlós Tamás: köszönti a bizottság tagjait. Elküldték a beszámolót, de néhány szóban 
kiegészítené azt. 2012-ben betagozódott a tűzoltóság a katasztrófavédelembe. A Tatabányai 
Hivatásos Tűzoltósághoz tartozik Bicske is, ezért van itt. Az első időszakban, 2012-ben, 
többet jártak ide, ahogy finomodott a rendszer, a vonulási szám, ez lecsökkent. Bicskén 
vonulás 2014. évben 5 alkalommal, a 2015-ös évben pedig 3 alkalommal történt. Ebben volt 
olyan két eset, mely Bicske közigazgatási területéhez tartozó autópálya szakaszhoz műszaki 
mentésre, egy esetben az idén a Rigó utcában lakóépülethez nyújtottak segítséget a bicskei 
kollégáknak. Bicskének a mentő tűzvédelmét a Bicskei Önkormányzati Tűzoltóság látja el. 
Tavaly 77 esetben mentek ők Bicske területére és avatkoztak be, idén 73-nál tartanak, 
vélhetőleg a tavalyi szinten lesz ez a szám. Műszaki mentés és tűzesetek vegyesen fordulnak 
elő. A mentő tűzvédelem túlnyomó részét a Bicskei Önkormányzati Tűzoltóság elég jól végzi, 
ők a szakmai felügyeletet látják el. Havonta ellenőrzik a gazdálkodásukat, ami mintaszerű. 
Bicskén hatósági feladatokat a Székesfehérvári Katasztrófavédelmi Kirendeltség végzi. 
Kéménytüzeknél, mérgezéseknél vannak itt. Hatósági munkát nem végeznek, csak a mentő 
tűzvédelemmel foglalkoznak.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy kérdése van-e valakinek. 
Amennyiben nincs, megköszöni a tájékoztatást. Kérdezi a bizottság tagjait, hogy tudják-e 
támogatni a határozati javaslatot.  
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

232/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Beszámoló a tűz elleni védekezésről 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a tűz elleni védekezésről 
szóló határozati javaslatot.  
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15. Napirend 
Beszámoló az önkormányzat 2014-2015 évi adóztatási tevékenységéről 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Bacsárdi József: az önkormányzatnak volt lehetősége folyamatosan figyelemmel kísérni 
az adóztatás tevékenységét azzal, hogy megkapja a megfelelő bizottság minden hónapban a 
tájékoztatót a pénzügyek állásáról. A Gazdálkodási Bizottság elfogadta az előterjesztést.  
 
 
Dr. Révész Zoltán: a jegyző kötelessége az, hogy minden évben beszámoljon az 
önkormányzat adóztatási tevékenységéről, ez éves szinten visszatérő feladat. Ennek tesznek 
most eleget ezzel az előterjesztéssel. Most is vannak nagyon fiatal, ügyes kollégák, reméli, 
hogy sokáig itt lesznek. De sajnos a magánszférával nem tudnak versenyezni. Az adóosztály 
teljes létszámmal üzemel. Most tudnak ellenőrzéseket végezni, bevételek is vannak.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: a beszámolóban azt látszik, ez az iroda, ahol a legtöbb 
dokumentum keletkezik. Aki tudja támogatni az előterjesztést, kéri, jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

233/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Beszámoló az önkormányzat 2014-2015. évi adóztatási tevékenységéről 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja az adóztatási 
tevékenységről szóló határozati javaslatot.  
 
 
16. Napirend 
Bicske Város Önkormányzat közbeszerzési szabályzatának felülvizsgálatáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: 2015. november 1-től új közbeszerzési törvény lépett hatályba, ezért 
nekik is felül kellett vizsgáltuk a közbeszerzési szabályzatukat. A törvény főbb változásait 
összefoglalták az előterjesztésben, amennyiben kérdés van, szívesen válaszol. Mindenképpen 
szükséges lesz külső szakértő bevonása. Elmondja, hogy az eljárási rend egyszerűsödött. 
Értékhatárok is növekedtek, a 25-150 milliós határ lecsökkent 18-100 millió forintra. Itt nettó 
értékekről beszél. A bíráló bizottsággal kapcsolatban is van egy javaslat, itt célszerű lenne 
állandó bizottságot létrehozni. A közétkeztetéssel kapcsolatban nyersanyag közbeszerzése van 
most napirenden, ott külső szakértő kerül bevonásra egy dietetikus személyében.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdése, hogy előző bizottság tárgyalta-e javaslatot.  
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Dr. Révész Zoltán: igen, elfogadta, a bizottság személyeire nem tett javaslatot a bizottság.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e kérdésük, esetleg 
javaslatuk? Ha nincs, kéri, szavazzanak.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

234/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicske Város Önkormányzat közbeszerzési szabályzatának felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a szabályzat 
felülvizsgálatáról szóló határozati javaslatot.  
 
 
17. Napirend 
Tag delegálása Gróf Batthyány Kázmér Műpártoló Közalapítvány Kuratóriumába 
Előterjesztő: polgármester 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi, hogy az előző bizottságok tárgyalták-e a javaslatot.  
 
Dr. Bacsárdi József: nem tárgyalták.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné kérdezi, hogy van-e erre javaslat? Vélemény? Nincs javaslat. 
Döntéshozatal nélkül lezárja a napirendet. 
 
18. Napirend 
Bicskei Egységes Művelődési Központ és Könyvtár szervezeti és működési 
szabályzatának felülvizsgálatáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi az igazgató asszonyt, hogy van-e kiegészítése az 
előterjesztéshez.  
 
Nagyné Szita Erzsébet: mindkét tagintézménynek van elfogadott szervezeti és működési 
szabályzata. Az SZMSZ két szakértői vizsgálatnak volt tárgya: januárban a könyvtári 
szakfelügyelet vizsgálta, illetve most novemberben a közművelődési auditor. Az SZMSZ 
hamarosan ismét a képviselő-testület elé kerül, mert a fiatalok házát rövidesen megkapják 
működtetésre.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi, hogy van-e javaslat, vélemény, ha nincs, kéri, 
szavazzanak.  
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Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

235/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicskei Egységes Művelődési Központ és Könyvtár szervezeti és működési 
szabályzatának felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a szervezeti és működési 
szabályzatának felülvizsgálatáról szóló határozati javaslatot.  
 
 
19. Napirend 
A kegyeleti közszolgálati szerződés felülvizsgálatáról  
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: az idén már szerepelt ez az előterjesztés a bizottság előtt. Akkor 
meghosszabbításra került a szerződés az Iharos Kft-vel. Most is ezt javasolják. Az előző 
bizottság egy módosító javaslatot tett, mely szerint 3 évre kössék meg ezt a szerződést.  
A szociális temetés kérdése húzódik. A Humánerőforrások Bizottsága is támogatta ezt a 3 
éves szerződéskötést.  
 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kéri szavazzanak, hogy még 3 évre meghosszabbítsák a 
szerződést.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

236/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A kegyeleti közszolgálati szerződés felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a kegyeleti közszolgálati 
szerződés három éves meghosszabbításáról szóló határozati javaslatot.  
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20. Napirend 
A képviselői vagyonnyilatkozatok teljesítéséről és a köztartozásmentes adózói 
adatbázisba való felvételről 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: a Kormányhivatal kérte, hogy a kötelező vagyonnyilatkozatról hozzon 
határozatot a bizottság. A Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság van felhatalmazva, hogy 
ezeket a folyamatokat figyelemmel kísérje. Vagyonnyilatkozat tétel határideje, illetve a 
KOMA-ba történő felvétel határidőben megtörtént, ezeknek kéri a jóváhagyását. Amennyiben 
a bizottság ezt elfogadja, úgy a képviselő-testület ezt tudomásul tudja venni a határozatában. 
Ezt megküldik a Kormányhivatalnak. A kizárásokról külön kell szavazni, mivel egyszer 
mindenki érintett.  
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

237/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Pálffy Károly polgármester a köztartozásmentes adózói adatbázisba (KOMA) 
való felvételről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Pálffy Károly a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

 
Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

238/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
 

Tárgy: Bálint Istvánné alpolgármester a köztartozásmentes adózói adatbázisba 
(KOMA) való felvételről 

A képviselő-testület a Város és Városfejlesztési Bizottság beszámolóját a képviselőknek és a 
bizottságok nem képviselő tagjainak a köztartozásmentes adózói adatbázisba (KOMA) történő 
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felvételéről tudomásul veszi.  
 
Határidő:  2015.december 3. 
Felelős: Polgármester 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

239/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
 

Tárgy: Bárányos József képviselő a köztartozásmentes adózói adatbázisba (KOMA) 
való felvételről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Bárányos József a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

 
Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.  
Jelenlévő képviselők száma: 4 fő (1 személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban) 
A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen 
 
Az elfogadott döntés: 
 

240/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: döntéshozatalból történő kizárása 
 
Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. CLXXXIX. törvény 49. § (1) bekezdése alapján Dr. Bourgla Ossamat a napirend 
tárgyalása döntéshozatalából kizárja, mert személyesen érintett.  
 
Határidő: 2015. november 26. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
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Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: 1 volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

241/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
 

Tárgy: Dr. Bourgla Ossamah képviselő a köztartozásmentes adózói adatbázisba 
(KOMA) való felvételről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Dr. Bourgla Ossamah a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 
 
Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

242/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Heltai Zsolt képviselő a köztartozásmentes adózói adatbázisba (KOMA) való 
felvételről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Heltai Zsolt a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

 
Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
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Az elfogadott döntés: 
 

243/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Igari Léna képviselő a köztartozásmentes adózói adatbázisba (KOMA) való 
felvételről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Igari Léna a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

 
Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.  
Jelenlévő képviselők száma: 4 fő (1 személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban) 
A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen 
 
Az elfogadott döntés: 
 

244/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: döntéshozatalból történő kizárása 
 
Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. CLXXXIX. törvény 49. § (1) bekezdése alapján Iványi Ferenc Tivadarné a 
napirend tárgyalása döntéshozatalából kizárja, mert személyesen érintett.  
 
Határidő: 2015. november 26. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: 1 volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

245/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Iványi Ferenc Tivadarné képviselő a köztartozásmentes adózói adatbázisba 
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(KOMA) való felvételről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Iványi Ferenc Tivadarné a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

 
Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

246/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Máté János Szilárd képviselő a köztartozásmentes adózói adatbázisba (KOMA) 
való felvételről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Máté János Szilárd a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

 
Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

247/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Németh Tibor képviselő a köztartozásmentes adózói adatbázisba (KOMA) való 
felvételről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Németh Tibor a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 
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Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

248/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Sulyokné Guba Judit képviselő a köztartozásmentes adózói adatbázisba 
(KOMA) való felvételről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Sulyokné Guba Judit a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

 
Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.  
Jelenlévő képviselők száma: 4 fő (1 személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban) 
A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen 
 
Az elfogadott döntés: 
 

249/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: döntéshozatalból történő kizárása 
 
Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. CLXXXIX. törvény 49. § (1) bekezdése alapján Szabó Attilát a napirend 
tárgyalása döntéshozatalából kizárja, mert személyesen érintett.  
 
Határidő: 2015. november 26. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: 1 volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
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Az elfogadott döntés: 
 

250/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Szabó Attila képviselő a köztartozásmentes adózói adatbázisba (KOMA) való 
felvételről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Szabó Attila a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 
Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

251/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Döme Lászlóné bizottsági tag a köztartozásmentes adózói adatbázisba (KOMA) 
való felvételről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Döme Lászlóné a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

 
Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

252/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Varga Györgyné bizottsági tag a köztartozásmentes adózói adatbázisba (KOMA) 
való felvételről 
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A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Varga Györgyné a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 
 

253/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Dr. Lovasné Báder Katalin bizottsági tag a köztartozásmentes adózói 
adatbázisba (KOMA) való felvételről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Dr. Lovasné Báder Katalin a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

254/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Némethné Horváth Nikoletta bizottsági tag a köztartozásmentes adózói 
adatbázisba (KOMA) való felvételről 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, Némethné Horváth Nikoletta a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 
 
Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
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A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.  
Jelenlévő képviselők száma: 4 fő (1 személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban) 
A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen 
 
Az elfogadott döntés: 
 

255/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: döntéshozatalból történő kizárása 
 
Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. CLXXXIX. törvény 49. § (1) bekezdése alapján Csonka Istvánt a napirend 
tárgyalása döntéshozatalából kizárja, mert személyesen érintett.  
 
Határidő: 2015. november 26. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: 1 volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

256/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Csonka István bizottsági tag a köztartozásmentes adózói adatbázisba (KOMA) 
való felvételről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Csonka István a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
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257/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 
 

Tárgy: Komlós Kolos bizottsági tag a köztartozásmentes adózói adatbázisba (KOMA) 
való felvételről 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Komlós Kolos a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvételét megfelelő módon igazolta. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 
 
Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

258/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Pálffy Károly polgármester a 
vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság felkéri az 
elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

259/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Bálint Istvánné alpolgármester 
a vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság felkéri az 
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elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

260/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Bárányos József képviselő a 
vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság felkéri az 
elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.  
Jelenlévő képviselők száma: 4 fő (1 személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban) 
A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen 
 
Az elfogadott döntés: 
 

261/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: döntéshozatalból történő kizárása 
 
Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. CLXXXIX. törvény 49. § (1) bekezdése alapján Dr. Bourgla Ossamat a napirend 
tárgyalása döntéshozatalából kizárja, mert személyesen érintett.  
 
Határidő: 2015. november 26. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: 1 volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
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Az elfogadott döntés: 
 

262/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Dr. Bourgla Ossamah 
képviselő a vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság 
felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

263/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Heltai Zsolt képviselő a 
vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság felkéri az 
elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

264/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Igari Léna képviselő a 
vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság felkéri az 
elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 
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Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.  
Jelenlévő képviselők száma: 4 fő (1 személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban) 
A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen 
 
Az elfogadott döntés: 
 

265/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: döntéshozatalból történő kizárása 
 
Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. CLXXXIX. törvény 49. § (1) bekezdése alapján Iványi Ferenc Tivadarnét a 
napirend tárgyalása döntéshozatalából kizárja, mert személyesen érintett.  
 
Határidő: 2015. november 26. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: 1 volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

266/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Iványi Ferenc Tivadarné 
képviselő a vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság 
felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
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267/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 
 

Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Máté János Szilárd képviselő 
a vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság felkéri az 
elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

268/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Németh Tibor képviselő a 
vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság felkéri az 
elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

269/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Sulyokné Guba Judit  
képviselő a vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság 
felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
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A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.  
Jelenlévő képviselők száma: 4 fő (1 személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban) 
A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen 
 
Az elfogadott döntés: 
 

270/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: döntéshozatalból történő kizárása 
 
Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. CLXXXIX. törvény 49. § (1) bekezdése alapján Szabó Attilát a napirend 
tárgyalása döntéshozatalából kizárja, mert személyesen érintett.  
 
Határidő: 2015. november 26. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: 1 volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

271/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Szabó Attila képviselő a 
vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság felkéri az 
elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
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272/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Döme Lászlóné bizottsági tag 
a vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság felkéri az 
elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

273/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Varga Györgyné bizottsági tag 
a vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság felkéri az 
elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

274/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Dr. Lovasné Báder Katalin 
bizottsági tag a vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
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Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 

 
275/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 
 

Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Némethné Horváth Nikoletta 
bizottsági tag a vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A 
bizottság felkéri az elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.  
Jelenlévő képviselők száma: 4 fő (1 személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban) 
A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen 
 
Az elfogadott döntés: 
 

276/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: döntéshozatalból történő kizárása 
 
Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. CLXXXIX. törvény 49. § (1) bekezdése alapján Csonka Istvánt a napirend 
tárgyalása döntéshozatalából kizárja, mert személyesen érintett.  
 
Határidő: 2015. november 26. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: 1 volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
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277/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 
 

Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Csonka István képviselő a 
vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság felkéri az 
elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

278/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság megállapítja, hogy Komlós Kolos bizottsági tag a 
vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségét megfelelő módon teljesítette. A bizottság felkéri az 
elnököt, hogy a döntésről tájékoztassa a képviselő-testületet. 

Határidő:  2015.december 2. 
Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 
 
21. Napirend 
Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2016. évi munkatervéről 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Bacsárdi József: ez a napirend is minden évben visszatér a képviselő-testület és a 
bizottságok elé. A munkaterv elkészítésekor figyelembe vették a Kormányhivatal 
észrevételeit.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e az előterjesztéshez 
vélemény?  
 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
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Az elfogadott döntés: 
 

279/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2016. évi munkatervéről 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a 2016. évi munkatervvel 
kapcsolatos határozati javaslatot.  
 
 
22. Napirend 
Bicskei Üdülőtábor és Uszoda üzemeltető Nonprofit Kft. alapító okiratának 
módosításáról 
 
Dr. Bacsárdi József: meg kell választani a kft. felügyelő bizottsági tagját. Valamint 
módosítani kell az alapító okiratot is azért, mert a tanár úr halála miatt megüresedett ez a 
pozíció.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi, hogy csak ez a bizottság tárgyalja a napirendet? 
 
Dr. Bacsárdi József: igen. 
 
Iványi Ferenc Tivadarné kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e javaslatuk a bizottsági tag 
személyére.  
 
Nagyné Szita Erzsébet : A néhai Csörgöl Lajos a Zánkai alapítókat is képviselte a felügyelő 
bizottságban. Javasolná, hogy esetleg ebből a körből válasszanak. A felügyelő-bizottság tagja 
Ádámné Bacsó Erika, aki amikor elment Bicskéről, akkor kérte, hogy amint lehetőség lesz 
arra, hogy valamilyen okból az alapító okirat módosításra kerül, abban az esetben ő is kilépne 
a felügyelő bizottságbók. Ádámné Bacsó Erika az önkormányzatot képviselte, javasolja, hogy 
a pénzügyi iroda vezetője vállalja el ezt a feladatot.  
 
Molnár Enikő: ő már tagja egy bizottságnak, ha ez nem kizáró, akkor elvállalja.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: a javaslat az, hogy az önkormányzat képviseletében Molnár 
Enikőt válasszák meg, aki ezt el is fogadta.  
 
Dr. Révész Zoltán: beszerzik a szükséges írásbeli nyilatkozatot az Ádámné Bacsó Erikától. 
Kéri a bizottságot, hogy akkor erről ne döntsön, majd a képviselő-testületi ülésen döntenek.  
 
Dr. Bourgla Ossamah: neki lenne javaslata. A Krajczár Gyulával kellene megbeszélni, hogy 
ő kit javasol? 
 
Nagyné Szita Erzsébet: az alapítók már nagyon idősek. Krajczár Gyula is most fogja 
ünnepelni a 80-dik születés napját. Szóba kerülhetett volna Csizmadia úr, de ő nagyon súlyos 
beteg. Talán a Lajtai Béla, aki aktív segítő.  
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Iványi Ferenc Tivadarné: egy név, Lajtai Béla neve elhangzott. Meg kell keresni, hogy 
vállalja-e. Határozathozatal nélkül zárja a napirendet. 
 
23. Napirend 
Bérleti díjakról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: az előterjesztés nem tesz javaslatot a bérleti díjak emelésére. A 
Gazdálkodási Bizottság tárgyalta, megerősítette, hogy nem kívánnak emelni. Ennek kérik a 
jóváhagyását.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

280/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bérleti díjakról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a bérleti díjakról szóló 
határozati javaslatokat.  
 
 
24. Napirend 
A köztisztviselők illetménykiegészítéséről 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: a korábbiakban beszélt már a polgármesteri hivatal beszámolójánál, hogy 
ahhoz, hogy a jelenlegi állapotokat fenn tudják tartani, szükséges a kollégák megfelelő 
díjazása.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: aki támogatni tudja a rendelet-tervezetet, kéri, jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
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281/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A köztisztviselők illetménykiegészítéséről 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a köztisztviselők 
illetménykiegészítéséről szóló határozati javaslatot.  
 
 
25. Napirend 
A II. sz. fogorvosi körzetről 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Bacsárdi József: ahogy ismeretes a II. számú fogorvosi praxisban praktizált orvos 
meghalt. Dr. Dobos Bettina vállalta ennek a körzetnek az átvételét. Ehhez szükséges, hogy az 
önkormányzat kössön szerződést. A feladatellátáshoz szükséges az ANTSZ engedélye is. Ha a 
bizottság elfogadja ezt az előterjesztést, akkor már a jövő hónapban finanszírozhatják a 
munkát.  
 
Dr. Révész Zoltán: az ÁNTSZ és az OEP azt mondta, hogyha hétfőn meg tudja hozni a 
döntést az önkormányzat, és a szükséges papírokat a feladatellátásra kötelezett csatolni tudja, 
akkor a decemberi finanszírozása rendben lesz a praxisnak.  
 
Dr. Bourgla Ossamah: valami nem stimmel, nem éri a körzeteket. Ő, mint bicskei lakos úgy 
tudja, hogy három körzet van. Az a baja, hogy a rendeletben az van, hogy két körzet van. Két 
körzet volt, a Bánki doktornő és a Soltész doktor körzete. 
 
Dr. Heckman Tibor: az előterjesztés mellékletében szereplő ÁNTSZ levélben benne van, 
hogy ez a II-es. A Móri Járási Hivatal szerint is a II-es körzet, illetve az OEP szerint is az.  
 
Dr. Révész Zoltán: a képviselő-testületi ülésre a hatályos rendeletet fogják csatolni.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy tudják-e támogatni, szavazzanak.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

282/2015. (XI.26.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A II. számú fogorvosi körzetről 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a fogorvosi körzetről szóló 
határozati javaslat elfogadását.  
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26. Napirend 
Bejelentések 
 
Dr. Bourgla Ossamah: az óvodánál kérte a tükör kihelyezését, ami nem történt meg. Történt-
e ez ügyben valami?  
 
Dr. Bacsárdi József: Párhuzamos parkoló van kialakítva, a parkolóban nincs korlátozva a 
parkolás személyautóval. Az autók méretüknél fogva akadályozhatják a kilátást. A végleges 
probléma megoldását a parkolás megszüntetése jelentené. A tükör javítaná a kilátást, de teljes 
mértékben nem oldja meg a problémát. A hivatal megrendel majd egy tükröt. A Kerecsendi-
Akácfa utca sarkán egy sövény ügye volt még felvetésként. Itt majd felmérik, hogy a levágás 
mennyibe kerülne.  
 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: további bejelentések nincsenek, megköszöni a bizottsági tagok 
részvételét és az ülést 19 órakor bezárja.  
 
 

K.m.f. 
 
 
 

Iványi Ferenc Tivadarné  Csonka István 
Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

elnöke  tagja, jkv.hitelesítő 
 


